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Informatie vanuit Jaarvergadering Wijkvereniging Langeweg 

 

9 mei jongstleden, vond in dorpshuis Ons Stedeke de jaarvergadering van de Wijkvereniging plaats. 

Stipt 20.00 uur opende de voorzitter, Mart Scheepers, de vergadering. Er waren totaal ongeveer 20 

aanwezigen. Enkele (formele) agendapunten werden afgewerkt, zoals de vaststelling van het verslag 

van de vorige jaarvergadering en van de jaarcijfers 2022, waarbij ’n kort mondeling goedkeurend 

verslag van de kascontrolecommissie. 

De belangrijkste onderwerpen, die al lange tijd op de agenda van de maandelijkse vergaderingen van 

de Wijkvereniging staan, waren gelukkig nu voorzien van ’n schriftelijke reactie, vanuit de gemeente 

Moerdijk of Provincie Noord-Brabant, omtrent de stand van zaken. Hoewel de vergadering sommige 

van deze reacties teleurstellend vond, was men ook blij dat nu op ’n aantal onderwerpen (voorlopig) 

meer duidelijkheid werd gegeven. Onderstaand in het kort een samenvatting van de reacties van de 

gemeente Moerdijk: 

 

Renovatie provinciale weg(N285), inclusief aanleg rotonde 

Dit is door de provincie Noord-Brabant op de lange baan geschoven. Planning is nu 2025-2026, na 

aanleg Noordelijke rondweg Zevenbergen (deze uitspraak komt van de provincie Noord-Brabant). Dit 

houdt dan tevens in dat de reconstructie naar éénrichtingsverkeer van (deels) De 

Langeweg/Daniëlstraat voorlopig ook van de baan is. Bij dit onderwerp bespraken we tevens het 

‘gerucht’ dat er een afslag van de A16 ergens tussen de Drie Hoefijzers en Zonzeel in voorbereiding 

zou zijn. Ter vergadering wordt hierover gemeld dat er onlangs een globaal onderzoek is verricht naar 

mogelijkheden om het vele (sluip)verkeer bij Prinsenbeek te verminderen. De hiervoor genoemde 

optie voor de afslag bij de A16 nabij Langeweg, wordt door de betrokken wethouder van de 

gemeente Moerdijk als niet echt realistisch gekwalificeerd. Omdat de reactie van de wethouder toch 

niet geheel duidelijk is, zal het bestuur van de wijkvereniging hem vragen de eerst volgende 

Dorpstafel Langeweg aanwezig te zijn en verdere helderheid op dit onderwerp te verschaffen. Wat de 

vergadering betreft moet deze optie 100% van tafel, de N285 moet immers niet nog meer worden 

belast! 

 

Windmolens nabij Langeweg: Bedoeling is dat de inwoners van Langeweg, Moerdijk en 

Zevenbergschen Hoek gaan delen in de opbrengsten van de daar onlangs geplaatste windturbines. Dit 

gaat waarschijnlijk geschieden middels de uitgifte van zogenaamde ‘vouchers’. Meer informatie 

hierover volgt later. 

 

Groenplan: Op 23 mei aanstaande heeft een delegatie van het bestuur van de Wijkvereniging (Mart 

en Theo) hierover een gesprek met de betrokken Wethouder en de contactpersoon van de gemeente 

Moerdijk. Er is behoefte om nu eerst de nog openstaande actiepunten goed in beeld te krijgen. 

Hoewel er afgelopen jaren wel een en ander door de gemeente is gerealiseerd, bestaat er onvrede 

over het uitblijven van (re)actie op eerder aangekaarte voorstellen/problemen/wensen. 
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Honden uitlaatveldje: Het nieuwe veldje in de Kloosterlaan, net voorbij gymzaal De Waai, is 

inmiddels door de gemeente Moerdijk aangelegd en is helemaal klaar. Er is ook ’n zitbankje geplaatst 

met daarvoor tegels, evenals ’n afvalbak voor de hondenpoep. Het veldje is geheel omheind en 

voorzien van ’n toegangspoortje. Onlangs is er gras bij gezaaid, vandaar dat het poortje nu nog is 

gesloten. Zodra het ‘oude/huidige’ honden uitlaatveldje wordt gesloten/afgebroken, zal het nieuwe 

veldje opengaan. Aandacht wordt ervoor gevraagd dat het evenemententerrein voorbij het nieuwe 

honden uitlaatveldje in de Kloosterlaan, evenals het Patersbos, GEEN honden uitlaat veld is! Helaas 

komt het nu regelmatig voor dat hondenbezitters hun hond nu ook op die plekken uitlaten en de 

hondenpoep niet opruimen. Dit is absoluut niet de bedoeling c.q. niet wenselijk en daarnaast 

uitermate vervelend voor de kinderen die spelen/voetballen op het evenementen terrein (dat 

hiervoor is bedoeld) en de (andere) wandelaars in/gebruikers van het Patersbos. Houd hiermee dus 

alstublieft rekening! 

 

Huizenbouw Wethouder Trompersstraat: De bomen zijn inmiddels al gerooid. Gemeld is dat kort na 

de aanstaande zomervakantie gestart wordt met het bouwrijp maken van de twee bouwterreinen. 

Aansluitend zal dan door de Woningstichting met de bouw van de 2 x 5 levensbestendige 

huurwoningen worden gestart. 

 

 

 

Enkele andere besproken onderwerpen: 

 

Bestuursleden wijkvereniging: Theo Schouwenaars treedt eind dit kalenderjaar af en stelt zich niet 

meer herkiesbaar. Dit betekent dat de wijkvereniging op zoek is naar ’n nieuwe 

secretaris/penningmeester. Belangstellenden kunnen zich hiervoor aanmelden bij het bestuur/één 

van de bestuursleden. Guus Schouwenaars meldt zich aan als ‘gewoon’ bestuurslid en wordt als 

zodanig door de vergadering benoemd. Van harte welkom en gefeliciteerd Guus! 

 

Contributie Wijkvereniging: Iedere inwoner van Langeweg is lid van de wijkvereniging. De ‘vrijwillige’ 

contributie bedraagt € 1,00 per persoon per jaar. Afgesproken wordt dit kalenderjaar, gelijk aan 

eerdere jaren is gebeurd, persoonlijk deur aan deur te gaan om te vragen de contributie weer voor 

twee jaar te voldoen. Ervaring leert dat enkelen de deur dan helaas gesloten houden, doch veruit de 

meerderheid betaalde tenminste de eerder genoemde bijdrage of gaven zelfs een hogere bijdrage. 

Aangegeven wordt hierbij dat deze inkomsten volledig ten goede komen aan activiteiten van het 

Langewegse verenigingsleven en de inwoners van Langeweg, zoals bekostiging drukwerk Ons 

Dorpshart voor de ‘niet-digitalen’ onder ons, bijdrage aan Sinterklaascomité, de Kerststal en 

Kerstboom met Kerstmis op het plein voor eeterij/feesterij De Droom, bijdrage aan 

carnavalsvereniging de Slikgatse Kemphanen voor viering carnaval, bijdrage aan Oranjecomité voor 

viering Koningsdag en Bevrijdingsdag, bijdrage aan doorkomst Vuelta. 
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Toekomst gebouw/gebied voormalige Mariaschool, Kloosterlaan: Het gemeentebestuur van 

Moerdijk wil na de aanstaande  zomervakantie ’n brainstormsessie met belangstellenden (laten) 

beleggen over mogelijkheden/wensen. De vergadering is van mening dat we die sessie geen Poolse 

landdag willen laten worden. Besloten wordt ter voorbereiding op die door de gemeente te 

organiseren brainstormsessie ’n Langewegse sessie, te organiseren door de wijkvereniging. Mart 

Scheepers en Marianne Pas gaan die bijeenkomst voorbereiden. Gepoogd wordt om als opbrengst 

van deze bijeenkomst te komen tot een prioriteitsvolgorde van de aan te brengen 

opties/wensen/gedachten van de mogelijkheden wat met dit gebouw en terrein, naar de mening van 

de Langewegse bevolking, te ontwikkelen zou moeten zijn. Vanuit de vergadering wordt in ieder geval 

nu al meegegeven dat meer woningbouw, specifiek voor het aantrekken van jongeren/jonge stellen, 

de grote wens blijft. 

 

Parkeren Daniëlstraat: dit blijft ’n probleem. Auto’s staan nog steeds deels op het trottoir, zodanig 

dat voetgangers (soms moeilijk ter been, met kinderwagen, enzovoorts), dan van het trottoir de weg 

op moeten om te passeren. Gevraagd wordt om te parkeren zoals het hoort! 

(Vracht)verkeer: Hoewel vrachtverkeer door de bebouwde kom verboden is, neemt dit de laatste 

maanden weer toe. Mogelijke oorzaak hiervan kan zijn, zo veronderstelt de vergadering, dat het 

vanwege sluipverkeer in verband met de afsluiting van de Heinenoordtunnel en de plaatsing van 

viaductdelen over de A17 bij industrieterrein Moerdijk (en daardoor soms afsluiting A17), op de 

Markweg soms geen doorkomen aan is. Hopelijk is deze extra overlast dus maar voor een beperkte 

periode. Daarnaast komen diverse andere plaatselijke verkeersproblemen aan de orde, zoals fout 

parkeren, te hard rijden in de bebouwde kom (max. 30 km), verkeersborden die vanwege bladgroei 

niet meer te zien zijn, bloembakken die door gemeente verwijderd zijn omdat onderhoudskosten te 

hoog zijn, enzovoorts. Hieromtrent beziet bestuur Wijkvereniging of het mogelijk is op korte termijn 

vanuit de plaatselijke bevolking een ‘Verkeersgroepje’ op te richten, dat de verschillende 

problematieken in kaart gaat brengen en daarbij de betrokken instanties gaat aanspreken. 

 

Verlichting en onderhoud voetpad tussen Schoolstraat en Kloosterlaan: navraag bij gemeente leert 

dat dit pad geen eigendom van de gemeente is. Afgesproken wordt de omwonenden van dat pad te 

vragen het, vanuit hun tuinen, overgroeiende groen te snoeien. 

 

Moerdijkse Bode: Daar er momenteel voor de bezorging in Langeweg niemand te vinden is, liggen er 

’n aantal exemplaren wekelijks vanaf maandagavond in de hal van dorpshuis Ons Stedeke. Deze kun je 

daar gratis halen/meenemen tijdens de openingstijden (in ieder geval bijna altijd, behoudens 

schoolvakanties, iedere maandagavond (19.30-22.30), dinsdagmiddag (13.30-17.00), 

donderdagavond (19.30-22.30), vrijdagochtend (10.00- 12.00) en vrijdagavond (19.45-23.00). 

 

Rond 22.30 uur sloot Mart de vergadering, waarbij er onder het genot van ‘een borrel’ nog 

gelegenheid was om even na te kaarten. 


